
 
 

 

P
ag

in
a 

N
eg

en
en

ve
e

rt
ig

st
e 

ja
ar

ga
n

g,
  n

u
m

m
er

 2
, Z

o
m

er
n

u
m

m
er

 2
0

2
5

: “
B

o
u

w
 je

 v
er

d
er

 a
an

 d
e 

b
ru

g?
”

 

1   

 

Wees en blijf een bruggenbouwer! 

  Dekenaal Nieuws 
 

 
 

 

Negenenveertigste jaargang,  nummer  2, Zomernummer 2025: “Bouw je verder aan de brug?”   

 

Uitgave van het Dekenaat Maastricht-
Meerssen 

 

Redactie: dekenaatsbestuur 
 

Verspreiding: via de parochies en per mail. 
Wie graag Dekenaal Nieuws per mail wenst te 

ontvangen kan dit kenbaar maken door een mail 
te sturen aan: dekenaat.maastricht@gmail.com 

Postadres: Dekenaat Maastricht, 
Keizer Karelplein 4, 6211 TC MAASTRICHT  

 

Bestuur Dekenaat Maastricht: 
Voorzitter: Deken J. Dautzenberg 
Vicevoorzitter: Pastoor R. Schols 

Secretaris: Hans Darding 
Penningmeester: Joep Ottenheym 

Leden:  
R. Schoufs, W. Wolters 

 

Bank ING:  
IBAN: NL 37 INGB 0003 1526 30 

t.n.v. Dekenaat Maastricht 
 

Website: 
www.rkmaastricht.nl 

U vindt hier alle parochies van 
Maastricht-Meerssen en alle andere informatie. 

Zie ook onze Facebook: 
Dekenaat Maastricht 

Dekenaal Nieuws: Peter Geelen 
 
 

 

  

Van vakantierust is in het centrum van Maastricht weinig te 
merken; na de drukte tijdens de Heiligdomsvaart worden de 
pleinen en straten  nu gevuld door gasten van openluchtconcerten 
op het Vrijthof. Daarnaast bezoeken tallozen de eeuwenoude 
binnenstad, zeker gezellig maar niet rustig.  
 
Voor rust moet je toch wel wat bruggen over naar rustigere 
(wandel-)gebieden. En die zijn er gelukkig; de bruggen en die rust.  
In die rust komen de herinneringen aan wat er allemaal in de 
laatste maanden gebeurd is in onze Katholieke Kerk. Naast het feit 
dat er een nieuwe paus gekozen is  hebben we een prachtige en 
inspirerende Heiligdomsvaart gehad. Daarna volgde het 
Sacramentsoktaaf in Meerssen met haar indrukwekkende 
processie, zoals in heel wat parochies in ons dekenaat.  
 
Heel veel dank aan allen die zich – vaak achter de schermen – 
hebben ingezet om al deze kerkelijke activiteiten te doen slagen.  
Er zijn heel veel mooie herinneringen te benoemen want er werden 
heel wat bruggen gebouwd en geslagen. Het thema “Wees een 
bruggen-bouwer” sprak enorm aan en wellicht ook omdat de 
noodzaak aan ‘bruggen’, aan verbinding tussen mensen en God zo 
groot is.   
De tijd erna  heeft min of meer ook een thema gekregen, minstens 
een oproep; wees en blijf een bruggenbouwer! Laten wij het 
enthousiasme en de daadwerkelijke vreugde  die de 
Heiligdomsvaart zo kenmerkten niet beperken tot deze periode. 
Iedere dag opnieuw doen zich kansen en uitdagingen voor om 
bruggen te bouwen. In deze nieuwe editie van het Dekenaal 
Nieuws blikken we dankbaar terug maar ook kijken  en leven we 
mee met de plannen en bruggen die er zijn te bouwen voor de 
toekomst. Hier en daar werd al benoemd de brug tussen de 
verschillende religies in het dekenaat Maastricht-Meerssen; tussen 
de ouders van de communicanten en de vormelingen; tussen de 
jongeren die zich méér willen inzetten voor de mensen in 
eenzaamheid of de aanbidding van het Allerheiligste in de kerk. 
Ideeën genoeg.  Houd ze vast, praat erover maar vooral; blijf een 
bruggenbouwer, blijf verbinding zoeken met de mensen om je 
heen en met God die van je houdt. Ik hoop dat het lezen van dit 
nieuwe Dekenaal Nieuws u daartoe inspireert. 
 
Ik wens u allen een rustgevende vakantietijd toe. 
                                                                             

Deken John Dautzenberg 

mailto:dekenaat.maastricht@gmail.com
http://www.rkmaastricht.nl/
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Via Väös 
We hebben de 21ste juni gehad..de zomer is 
begonnen. Maar ik heb nog meer uitgekeken naar de 
22ste juni! Echt waar. En die 22ste hebben we ook 
gehad; de Heiligdomsvaart is voorbij! Jullie kunnen je 
nauwelijks voorstellen hoe blij ik ben.  
 
De Heiligdomsvaart (in de agenda van mijn baasje 
afgekort met ‘HDV’ ) stond heel vaak in zijn agenda. 
Soms stond er een cijfertje achter, bijvoorbeeld 
‘HDV 1’. Dat betrof dan een vergadering met de 
werkgroep/pijler 1; basilica. Deze werkgroep bereidde 
alle vieringen in de kerk voor. Als je bedenkt dat de 
Servaasbasiliek van 7.00 tot 19.00 uur - en soms later - 
geopend was dan had deze werkgroep heel wat te 
doen. En zo was het. Ik heb vaak genoeg onder de tafel 
gelegen en gehoord hoe alles werd besproken en alle 
scenario’s werden nagegaan. Indrukwekkend. Maar er 
waren nog meer pijlers; 2 oecumene; 3 jongeren; 
4 permanence; 5 cultuur; 6 ommegangen en 7 
dekenaat en parochies. Enorm veel mensen hebben 
zich ingezet om de HDV te doen slagen. En dat is 
gelukt! We mogen terugzien op heel veel mooie 
momenten, met veel mensen en heel mooi weer.  
De vele pelgrimskaarsen die in de parochies en 
verpleeghuizen een vertrouwde plek kregen hebben 
hun werk gedaan; de HDV is goed en veilig verlopen. 
Dikke merci! Maar... voor mij was geen tijd om te 
wandelen als dat woordje ‘HDV’ in de agenda stond. 
En het toppunt; toen dan eindelijk de HDV begon... 
mocht ik met vakantie gaan. Toen was er helemaal 
geen tijd voor mij... Maar ik klaag niet. Altijd was er wel 
iemand die graag en ver met mij wilde wandelen. 
Met mij hoeft niemand medelijden te hebben. Ik heb 
een prachtige vakantie gehad. Maar ik ben wel blij dat 
er nu wat meer tijd is voor mijn baasje en mij samen. 
En ik heb de foto’s gezien en de korte filmpjes van de 
HDV. Daar krijg je toch goeie zin van? Wat een 
enthousiasme, wat een inspiratie! Zoveel mensen die 
de schouders zetten onder het werk van Sint Servaas; 
de eerste bisschop en bruggenbouwer in Maastricht. 
Chapeau. 
 
Toch heb ik in de loop van de laatste twee jaren mijn 
eigen betekenis aan dat woordje HDV gegeven.  
HOND, DROOM VERDER. Droom maar lekker je eigen 
dromen want het pakt toch vaak anders uit. Je vreest 
van alles en achteraf blijkt het  mee te vallen. Ik had 
tijd genoeg om te dromen als de anderen zaten te 
piekeren. En soms was mijn slapen een rustgever voor 
mijn baasje. Dan fluisterde hij een gedichtje in mijn oor 
dat ik op mijn beurt graag in jullie oren wil fluisteren; 
 

 
Een mens lijdt dikwijls het meest 

Door het lijden dat hij vreest 
Doch dat nooit op komt dagen. 

Zo heeft hij meer te dragen 
Dan God hem te dragen geeft. 

 
Het leed dat is, drukt niet zo zwaar 

Als vrees voor allerlei gevaar. 
Doch komt het eens in huis, 
Dan helpt God altijd weer 

En geeft hij kracht naar kruis. 
 

Groetjes, d’r Väös 
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“Mergel, Mensen en Missie - 
Bruggen in beweging.” 
 

Toen ik een jaar 
geleden te horen 
kreeg dat ik in 
Maastricht terecht 
zou komen voelde 
het alsof ik een 
nieuwe wereld 
binnenstapte – de 
stad van mergel-
stenen muren, 
duizend kapellen, 
nog meer soorten 
vlaai en zachte 
“z”’s, dan had ik 
waarschijnlijk diep 
ademgehaald en gezegd: “Heer, mij geschiede naar Uw 
woord ( mijn wijding levenspreuk)… maar mag ik wel 
even wennen?” En nu? Nu kijk ik terug op tien 
maanden van hartverwarmende ontmoetingen, intens 
pastorale momenten, verrassende ontdekkingen én het 
besef dat de Heer mij hier echt gewild heeft – tussen de 
eeuwenoude pilaren van de Sint-Servaas en de 
levendige jonge gemeenschap van de Sint-Matthias-
kerk te Maastricht. 
 
Maastricht is geen gewone stad. Ze ademt 
geschiedenis – je struikelt bijna over de relieken, 
monumenten en verhalen. Maar het mooiste is dat ze 
óók ademt van geloof – unieke mensen met verhalen, 
vragen, geloof en hoop. Soms stil, soms zoekend, soms 
onverwacht. In de basiliek komen dagelijks pelgrims en 
toeristen binnen. Sommigen kijken omhoog naar de 
gewelven, anderen knielen in stilte bij de reliekschrijn 
van Sint-Servaas. Het is bijzonder om daar als kapelaan 
mensen te mogen begroeten, te begeleiden, te zegenen 
– soms met woorden, soms gewoon door er te zijn. 
In de Sint-Matthijskerk, daar waar het parochieleven 
zindert van inzet en jonge gemeenschapszin, leerde ik 
de kracht van nabijheid kennen. Het gaat nu met 
jongeren: telkens opnieuw ontdek ik dat bruggen 
bouwen begint bij gewoon “er zijn”. En dat de kracht 
van een gemeenschap niet zit in perfectie, maar in 
trouw, echtheid en humor. 
 
Ik kwam hier als vreemdeling. Maar dankzij velen ben 
ik langzaam een bekende geworden. Soms met een 
ferme handdruk na de mis, soms met een zachte 
glimlach op straat. En zo begon het: bruggen bouwen, 
niet met stenen, maar met woorden, tijd, aandacht en 
geloof. Wat me het meest raakt, is hoe mensen hun 

geloof beleven. Niet altijd luid, niet altijd zeker, maar 
vaak diepgeworteld. Of het nu gaat om een 
doopgesprek met jonge ouders, een huisbezoek bij een 
oudere parochiaan, of een spontane biecht in de 
basiliek: telkens weer mocht ik getuige zijn van Gods 
stille aanwezigheid. En ook: van een hartelijkheid die je 
niet in een handboek theologie leert. 
 
Dat ik mijn eerste maanden hier mocht beleven in 
aanloop naar – in het midden van - en nu na het einde 
van de Heiligdomsvaart 2025, voelt als een hemels 
toeval. Het thema “Wees een bruggenbouwer” heeft 
mij diep geraakt. Want het is precies wat mijn roeping 
als priester en kapelaan elke dag van mij vraagt: 
mensen verbinden met God, met elkaar en soms met 
zichzelf. De processies, de vieringen, de onverwachte 
ontmoetingen op het Vrijthof of bij de relieken – ze 
maken iets los. Er is geloof. Er is zoeken. Er is 
vreugde. En het mooiste: er is een openheid naar 
elkaar, die je zelden zo intens voelt. Jong en oud, 
Maastrichtenaar en pelgrim, gelovige en twijfelaar – 
allemaal samen op weg. Bruggen in beweging. 
 

Tien maanden zijn kort en 
toch rijk gevuld. Met het 
Jubeljaar in zicht – en het 
mooie thema Pelgrims 
van Hoop – wil ik mijn 
pelgrimstocht in 
Maastricht voortzetten, 
samen met u allen.  
Laten we elkaar blijven 

ontmoeten, in de kerkbanken, op straat, bij de koffie 
na de mis. En als u mij ergens ziet zitten met een 
pilsje in de hand, weet dan: ik ben gewoon even 
bezig met inculturatie… 
 
Zegen en alle goeds, 
Kapelaan Ignatious Julian 
Sint-Servaasbasiliek & Sint-Matthijskerk, Maastricht 

  

Openingsviering in de basiliek van Sint Servaas op 12 juni 2025 
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Brug naar elkaar en ook een brug naar de 
jongeren 
 
De federaties Johannes Paulus II en de federatie 
Anna/ Lambertus/ Theresia en Jozef in oprichting 
bouwen aan een brug in de toekomst. Eerst natuurlijk 
naar elkaar toe. Het is de bedoeling dat deze twee 
federaties één federatie gaan vormen met één 
kerkbestuur. De fundamenten van de brug liggen in 
het water, maar er zal nog veel aan de samenwerking 
moeten worden gebouwd, maar dit zal zeker wel 
gaan lukken. Er zijn al veel activiteiten samen.  
Een van de activiteiten is het jongerenwerk in de 
parochies van beide federaties. Dit jaar gaan we zelfs 
nog verder m.b.t. het bouwen van bruggen, want ook 
andere parochies zullen gaan aansluiten. 

 

Bruggen bouwen door onze 
vrijwilligers 
 
Mat von Berg heeft de medaille van 
verdienste van Petrus en Paulus 
gekregen  
 
Mat von Berg heeft de medaille van 
Petrus en Paulus gekregen een 
onderscheiding die parochianen krijgen 
als ze zich bijzonder hebben ingezet. 
Mat kwam in de jaren 70 in Wolder 
wonen. Hij ging wonen in een nieuwe 
wijk die niet door de Wolder-naren 
werd gezien als een wijk van buiten 
Wolder. Het waren de mensen van 
buiten die er gingen wonen. 
Maar Mat von Berg heeft laten zien dat 
je volledig in de Wolderse gemeenschap 
kunt worden opgenomen als je mee-
doet en bruggen bouwt naar elkaar. 
Mat heeft zicht vanaf het begin ingezet 
voor de gemeenschap. Samen met zijn 
vrouw is hij een graag geziene gast op 
de basisschool, ook vanuit de kerk 
kunnen wij altijd een beroep doen op 
zijn inzet. Of het nu gaat om het 
snoeien van een heg of het wegbrengen 
van processiespullen. Op Mat kun en 
kon je rekenen. Iedere donderdag zit hij 
op het parochiekantoor waar hij voor 
ons allen financiële zaken enz. regelt 
met daarnaast nog de dingen die 
voorbij komen. Mat heeft jarenlang 
gewerkt als penningmeester en heeft de 
klus geklaard om de financiën te regelen 
voor de hele federatie Johannes  
Paulus II.  
 
Een man waar iedereen dus terecht kan. 
Hij heeft zeer verdiend deze medaille 
gekregen en wij wensen hem dan ook 
proficiat met deze onderscheiding.  
 

Samen met Life Teen, kinderkerk en meerdere parochies in ons 
dekenaat wordt er één keer per maand in de St. Annakerk een 
familiezondag georganiseerd. Dit zal iedere 4de zondag van de 
maand zijn. We starten met een H. Mis om 10.00u. Daarna is 
er een programma voor verschillende leeftijdsgroepen. 
Iedereen is dus welkom: gezinnen, singles, ouderen, jongeren, 
kinderen. Samen vormen we één familie van Christus.  
De eerste keer zal zijn op zondag 24 augustus. Op deze pagina 
kunt u de folders zien. U kunt deze altijd aanvragen bij Pastoor 
René Schols, email: pastoor@jpmaastricht.nl 
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Sacramentsprocessies in onze federaties 
 
De processie in Oud-Caberg is weer een 
geslaagde bidtocht geweest. Wij waren 
dankbaar dat er toch nog mensen 
aanwezig waren, ondanks dat ‘s avonds de 
laatste ommegang van de Heiligdomsvaart 
plaatsvond. We zijn op 22 juni vanaf de 
kerk van Oud-Caberg naar Scharwyerveld 
getrokken, waar we werden begroet door 
fanfare Sint Hubertus. Hier hebben we 
samen met de bewoners gebeden en 
gezongen. Het was heel erg warm, maar 
we hopen dat de aanwezige mensen ook 
zijn opgewarmd in hun harten.   
 
 
 
Op zondag 29 juni vond de 
Sacramentsprocessie in Wolder plaats. 
We vierden hier de H. Mis om 9.00 uur 
en zijn daarna door Wolder getrokken. 
Op het einde kwamen we op de 
parkeerplaats beneden bij de kerk 
samen. Hier was ook weer het 
traditionele D’Artagnan-feest. Vanaf 
het podium dat daar was ingericht met 
een altaar is aan alle aanwezigen de 
zegen gegeven. De twee harmonieën 
hebben weer gezamenlijk een 
muziekstuk ten gehore gebracht.  
We hebben gebeden voor de buurt, 
voor de federatie en voor de wereld. 
Ook is er gebeden voor de vrede die in 
deze wereld zo hard nodig is. Op het 
einde kreeg ook iemand de Petrus- en 
Paulusmedaille voor goede verdiensten 
voor de parochie. Dit jaar was de eer 
aan Mat Von Berg. De pastoor was zeer 
vereerd hem deze medaille te mogen 
geven. Hij is een man die zich voor de 
gemeenschap heeft ingezet. Na de 
zegen kon iedereen weer genieten van 
het geweldig feest. Kerk en feest horen 
bij elkaar. Vroeger had je altijd de 
kermissen na een processie.  
De naam kermis komt dan ook van 
Kerkmis.  
Dus het is mooi dat er mensen zijn die 
deze D’Artagnan-feesten organiseren.  
 
 
  

Processie Oud-Caberg 

Processie Wolder 
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Maria Tenhemelopneming en zegening van de  
kroetwusj 
 

Het is een traditie om in onze 
federaties Maria Tenhemelopneming 
bijzonder te vieren. Wij doen dit in 
Oud-Caberg op de dag zelf, vrijdag 
15 augustus. We vertrekken met een 
bidtocht vanaf de kerk van Oud-
Caberg om 19.00u naar de kapel in 

het Lanakerveld. Daar zullen we een H. Mis vieren, 
waar dan ook het kroetwusj gezegend wordt. 
 
In Wolder doen wij dat dit jaar op zaterdag 16 
augustus. Wij vieren hier de H. Mis buiten op het 
kerkplein voor de kerk. Het Mariagilde verzorgt dit 
samen met het processiecomité. Ook hier wordt de 
kroetwusj gezegend. Na afloop van beide vieringen 
kunnen we samen een kop koffie drinken.  
We hopen dat we veel belangstellenden mogen 
begroeten.  
Deze vieringen gaan alleen buiten door met goed weer.  
 

Natuurlijk zijn er meer jongerenactiviteiten in onze 
parochies. Zo hebben wij de  Kinderwoorddienst 
Na de vakantie start ook de kinderwoorddienst weer. 
Deze zal altijd op de eerste zondag van de maand zijn 
in de kerk van Daalhof aan het begin van de H. Mis van 
11.30u.  Kinderen van de basisschool zijn van harte 
welkom. 
 
Verder is er nog een kinderclub. Deze was tot nu toe 
altijd op de woensdag. Deze zal worden verplaatst naar 
de zaterdag. Dat gaat dus betekenen dat er een 
kinderclub zal zijn op de 2e zaterdag van de maand van 
14.00u tot 15.30u.  
 
We bouwen ook bruggen naar de wijken in onze 
federaties en ontvangen mensen in onze kerken buiten 
de Eucharistie om en wij komen uit de kerk om samen 
de Eucharistie te vieren:  
 

In Daalhof is nu het sociaal-restaurant gevestigd. 
Mensen uit de buurt bereiden een maaltijd voor en 
deze kan dan worden gegeten in de herberg van 
Daalhof (Dagkerk). Het is een sociaal contact met 
elkaar in de buurt. Dit project is tot stand gekomen 
vanuit “De Huiskamer” achter de kerk. Omdat daar niet 
genoeg plaats is zijn wij uitgeweken naar de Herberg. 
Zo komt een goede samenwerking tot stand en slaan 
we bruggen naar kerk en samenleving. Iedereen is 
welkom om deel te nemen aan deze maaltijden. U 
moet zich hier natuurlijk wel opgeven omdat er anders 
niet voldoende eten aanwezig is. U kunt zich opgeven 
bij trajekt (vraag naar balie Mariaberg): 043-7630040. 
 

Ontmoetingsdagen “De Herberg” in de kerk van 
Daalhof 
 
Naast het sociaal-restaurant zullen wij ook een 
ontmoetingsdag organiseren. Dit is voortgekomen 
uit de denktank van de Diaconie in onze parochies. 
We zullen ’s morgens bij elkaar komen waar we 
samen een kop koffie kunnen drinken. Daarna is er 
’s middags gelegenheid om een kop soep te eten 
waarna in de middag een programma wordt 
aangeboden wat informatief of actief kan zijn. Ook 
hier is iedereen weer welkom en wij hopen ook hier 
een brug te kunnen slaan vanuit de kerk naar de 
wijken in onze federatie. De ontmoetingsdagen 
zullen worden gehouden in de kerk van Daalhof.  
 

55+ bijeenkomsten in het zaaltje bij de Annakerk 
 
Een brug naar de gemeenschap wordt ook geslagen 
door de 55+ bijeenkomsten die worden gehouden in 
het zaaltje van de Annakerk. Er wordt hier geregeld 
een ontmoetingsmiddag georganiseerd met een 
mooi en leuk programma.  
Een groep vrijwilligers zet zich hier altijd voor in dat 
het vooral gezellig kan zijn. Dus ook hier weer een 
brug naar de samen-leving.  
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Tiende bruglezing op 10 september 2025  
in de St. Jan 
 

“Een brug bouwen van onze kerken naar 
ons milieu” 
 
De Raad van Kerken Maastricht nodigt u/jou van 
harte uit voor deze bruglezing waarbij wij in 
samenwerking met GroeneKerken en Laudato Si een 
brug willen bouwen van onze kerken naar het milieu. 
Hoe kunnen we ook als kerk bewuster omgaan met 
het milieu. Wat zouden we kunnen doen als 
geloofsgemeenschap om ecologisch bewuster te 
leven? 
 
Er is een lezing van Carla Dik-Faber, zij is projectleider 
GroeneKerken en studeert theologie aan de ETF 
Leuven. Voorheen was ze Tweede Kamerlid voor de 
ChristenUnie. In 2017 werd ze uitgeroepen tot 
groenste politicus. 
 

Een theologisch fundament onder groene 
samenwerking 
Wat is een goed leven? Dat is een vraag waar al 
eeuwenlang over nagedacht wordt. In het scheppings-
verhaal zegt God na elke dag dat zijn schepping 'goed' 
is. Geldt dat vandaag ook nog? Hoe staan we daar zelf 
in? Onbewust en ongewild maken we deel uit van een 
maatschappij die het leven op aarde onder druk zet. 
Kan het ook anders en hoe dan? De Bijbel spiegelt ons 
een sabbatsleven. De sabbat als heilzame begrenzing 
van een gulzige economie. In de Joodse traditie is het 
een dag waarin de bevrijding uit de slavernij van 
Egypte wordt gevierd. Wij bouwen geen piramides 
meer. Nu maken de grote kledingpakhuizen van Shein 
of pakhuizen vol spullen bij Bol.com ons slaaf van geld 
en goed. Het sabbatsleven is dit jaar het Thema van de 
Groene Kerken. Het roept om pauze en bezinning. 
Om even rust en stilstaan bij hoe ons leven, de maat-
schappij functioneert. Om herstel van onze 
verslavingen en een leven in vrijheid en gerechtigheid. 
De Katholieke Kerk viert dit jaar een jubeljaar. In het 
jubeljaar gedenkt men in de Joodse traditie dat het 
land en de schepping aan God toebehoort. Het thema 
van dit jubeljaar van de Katholieke Kerk is 'pelgrims van 
hoop'. Een jaar van opnieuw beginnen en met nieuwe 
energie de toekomst tegemoet gaan. 

De Bijbel en de traditie van de kerk bieden een bron 
van inspiratie om ook vandaag de dag uit te putten. 
En dat is hoopvol! 
Protestanten, Katholieken, Orthodoxen en andere 
geloofsgemeenschappen, maar zeker ook de Islam 
hebben dezelfde wortels en belijden hun geloof vanuit 
dezelfde grondtonen. Als we onder de grond 
verbonden zijn in zorg voor de schepping dan kan die 
verbinding ook bovengronds een brug naar elkaar toe 
slaan. Dat verkent Carla Dik Faber in de bruglezing op 
10 september. 
 

 
Na de lezing gaan we met elkaar in gesprek over een 
paar stellingen en kunnen we in kleine groepjes de 
nieuwe duurzame bucketlist bespreken.  
Deze bucketlist mag ook mee naar huis genomen 
worden. 
 
De avond is in de St. Jan aan het Henric van 
Veldekeplein. De kerk met de rode toren, naast de 
St. Servaas. 
De inloop met koffie / thee is vanaf 19.30 uur en de 
lezing begint om 20.00 uur. 
Wij vragen geen entree, wel graag een vrije gave. 
 
Na afloop is er gelegenheid nog met elkaar na te 
praten over de avond. 
Mensen die slecht ter been zijn / in een rolstoel 
zitten kunnen de ingang aan de linkerkant van de 
kerk vanaf het Vrijthof gebruiken want daar is geen 
trap of drempel om naar binnen te gaan. 
 
Wel vragen wij u/jou i.v.m. de voorbereidingen u/je 
voor zondag 7 september aan te melden via email: 
ellydehaanverduyn@gmail.com of tel. 06 40261066. 
 
Tot ziens in de St. Jan op woensdagavond 
10 september 2025 
 

Elly de Haan – Verduyn 
Secretaris Raad van Kerken Maastricht  

Carla Dick-Faber 
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Terugblik Heiligdomsvaart en deelname 
parochianen Heugem 
 

Bij de opening van de Heiligdomsvaart Maastricht 2025 
was de parochie Heugem ook aanwezig en liep vanaf 
de St. Martinuskerk in Wyck mee naar de opening bij de 
Sint Servaasbasiliek. Zij droegen de pelgrimskaars die 
ontvangen is bij de aftrap op 6 september jl. mee en 
relikwieën die in het bezit zijn van de parochie Heugem. 
Deelnemers: Huub Sour, Monique Voncken, John Baan, 
Annette Bessems en Henri Lahaye.  

 
In de eerste ommegang op 15 juni 2025 liep onze 
vroegere akoliet nu priesterstudent Johan de Munnik 
mee met de reliekengroep. En Monique Voncken met 
haar kinderen Jeroen en Maud Geelen bij de Deken 
Hanneman Stichting met de relieken en de schepjes 
van Deken Hanneman. Gebroeders Klinkenberg en hun 
vrouwen in de ommegang en bij de ziekenviering in de 
OLV-Kerk Wittevrouwenveld. 

 
In de tweede ommegang 22 juni 2025 wist de pastoor 
zijn parochianen ook te vinden. En zelfs bij de nazit op 
een van de terrassen kunnen andere geloven elkaar 
ook goed vinden nl Orthodoxe en Protestant en wij als 
katholieken erbij. Dat is pas eens bruggenbouwen. 
 

  

De parochie Heugem begint de tweede helft van 
het kerkelijk jaar met op 17 augustus een mis 
tijdens de Rochusbroonk. De H. Mis tijdens de 
Rochusbroonk is op zondag 17 augustus op het 
terrein naast de Klaekeburg. De mis begint om 
11.00 uur.  Een mooi begin van een feestelijke 

zondag tijdens de Rochusbroonk. 
Genoeg voor het parochiebestuur en onze 

vrijwilligers om voor te bereiden. 

Sint Michaëlkerk in Heugem 
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In het kader van de Heiligdomsvaart zijn er door 
pijler 2 van de HDV-organisatie in de periode van 
1 t/m 12 juni in bijna alle verzorgingshuizen in 
Maastricht vieringen gehouden 
 
Deze werden in samenwerking met de geestelijk 
verzorgers van de Beyart, Envida, Sevagram en de 
leden van de werkgroep georganiseerd. 
 
Een beeld, voorstellend het hoofd van St. Servaas, 
een Mariabeeld en een foto van het beeld van 
St. Lambertus kregen tijdens die vieringen een 
prominente plaats. 
 
Leden van de broederschappen van St. Servaas en 
St. Lambertus en leden van het Graf van St. Servaas 
waren aanwezig om zo de bewoners van de 
verzorgingshuizen het gevoel te geven dat er iets 
speciaals te doen was. 
Op de ene locatie was een bewoner acoliet, ergens 
anders las een bewoner de lezingen, ook bespeelde een 
bewoner het orgel, op sommige plaatsen zong het 
parochiële koor, elke viering was anders en overal werd 
deze druk bezocht. 
 
Na afloop was er een gezellig samenzijn voor de 
aanwezigen, vergezeld door een lekkere traktatie in de 
vorm van een gebakje met de afbeelding van het 
logo van de Heiligdomsvaart. 
 
Al met al een activiteit die absoluut niet in het  
HDV-programma had mogen ontbreken. 
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Zondag 6 juli was de Sint Martinus-kerk in Geulle 
het decor van een bijzonder orgelconcert 
 

De Orgelkring Meerssen, officiële naam Circulus 
Musicus Marsanus, organiseert ieder jaar tenminste 
twee orgelconcerten in het kader van het Limburgs 
Orgelfestival. Eenmaal in Meerssen, de Basiliek van het 
Heilig Sacrament, met het grote Wilbrand-orgel en 
eenmaal in Geulle aan de Maas, de Sint Martinuskerk 
met het historische Binvignat orgel. 

 
En zondag 6 juli was het orgelconcert in Geulle aan de 
Maas. Met ruim 50 bezoekers was dit een goed 
bezocht concert. Dat velen daarvan voor het eerst in 
deze kerk kwamen bleek uit een aantal reacties bij 
binnenkomst: wat een mooie kerk, sfeervol, die 
muurschilderingen enz. Na het openingswoord door de 
voorzitter van de Orgelkring Meerssen, Klaas Jakob 
Bakker, kreeg organist Arno Kerkhof het woord. Hij 
legde uit dat zijn programma een weerspiegeling is van 
de vele nationaliteiten waaronder Geulle In de loop der 
eeuwen onder viel. Spaans, Staats, Frans, Oostenrijks 
enzovoorts. Uit elk van deze periodes is muziek 
gekozen. Daarop werden de muziekstukken toegelicht. 
Na deze uitleg volgde het concert zelf: meer dan een 
uur fantastische orgelmuziek. Omdat het orgel maar 
weinig registers heeft, moest de registrante vaak 
ondersteunen, maar daardoor stonden er veel mooie 
klankschakeringen ter vervoeging. Arno Kerkhof heeft 
vol vuur en enthousiasme vele stukken muziek 
gespeeld. Het blijft een mirakel dat het orgel uit 1818 
nog steeds zo mooi klinkt. In ieder geval helpt het dat 
de parochie dit orgel laat onderhouden en stemmen. 
Na het concert bleef een deel van de gasten nog 
hangen om de kerk te bekijken (of was het vanwege de 
regen?). Volgend jaar hopen we weer op een mooi 
concert, de Sint Martinuskerk en het Binvignat orgel 
zijn er klaar voor. 

Klaas Jakob Bakker

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Gaat God op vakantie? 

 

In de zomer gaan velen van ons op vakantie. We pakken onze 
koffers, zoeken rust, en proberen even alles achter ons te laten. 
Maar weet je wie nooit zijn koffers pakt? God. Onze Vader in de 

hemel kent geen vrije dagen. Hij neemt geen pauze van Zijn 
liefde voor jou. God gaat nooit op vakantie. 

Elke ochtend, als de zon opkomt, is Hij daar al. Hij heeft over je 
gewaakt terwijl je sliep. Hij was bij je toen je moe was, toen je 
huilde, en zelfs toen je Hem even vergat. God is een Vader die 

altijd waakt, altijd zorgt, altijd liefheeft. 
Soms denken we dat God ver weg is, vooral als het leven moeilijk 
is. Maar de waarheid is dat Hij dichterbij is dan je adem. Zelfs als 

jij Hem niet ziet, kijkt Hij naar jou. Zelfs als jij Hem niet voelt, 
houdt Hij je vast. Zoals de psalm zegt: “Hij sluimert niet, 

Hij slaapt niet, de wachter van Israël.” (Psalm 121, vers 4) 
Je mag weten: er is nooit een moment waarop God zegt: ‘nu 

even niet’. Zijn hart klopt voortdurend voor jou.  
Hij kent je zorgen, je vreugde, je strijd, je dromen.  

En Hij zorgt elke dag,elk uur, elke seconde. 
Dus ook al gaan anderen op vakantie, God blijft bij jou. 

 In de stilte. In de hitte. In de drukte. In je vragen. In je gebed. 
 

Laat dit je hoop zijn vandaag:  
 

God is trouw. Hij is altijd thuis. En Zijn liefde rust nooit. 

Kapelaan Jean Leonard. 

Er breekt een tijd van rust en ontspanning aan 
we zullen weer massaal op vakantie gaan 

Het is een tijd om tot rust te komen 
Een tijd van nieuwe en opwindende ervaringen 

Prachtige vergezichten tijdens wandelingen 
 

Waar we in de vakantie ook zijn neergestreken 
we raken toch nooit uit gekeken 

Op God Zijn schepping in de natuur 
God heeft alles onvoorstelbaar wonderlijk gemaakt 

Hij is het die over ons leven waakt 
 

Heer, wilt U de vakantiegangers beschermen 
U over de thuisblijvers ontfermen 

Wij bidden om Uw nabijheid 
Bewaar ons overal op onze levensreis 

onderweg naar Uw hemels paradijs 
 

Mina Mulder-Zuur 
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Nieuwe kapelaan in Bunde-Geulle  
 

Kapelaan Miguel 
Alberto Estrada is 
door bisschop Ron 
van den Hout 
benoemd tot 
kapelaan van de 
parochiefederatie 
Edith Stein in Bunde-
Geulle en omgeving. 
Estrada is nu nog 
kapelaan van de parochiefederatie Roermond-Noordoost. 
Hier wordt hij als kapelaan opgevolgd door Franco Escobar, 
die eind oktober tot transeunt-diaken wordt gewijd. Dat is   
in de betreffende parochies bekendgemaakt. 

  

Pelgrimage naar Maastricht: 
Een inspirerende blik op de geschiedenis van de Heiligdomsvaart 

 
14 maart t/m 31 augustus 2025 | Maastricht Museum 

 
Vanaf 14 maart 2025 presenteert het Maastricht Museum een bijzondere 
tentoonstelling die de rijke traditie van de Heiligdomsvaart tot leven brengt. 
Deze eeuwenoude traditie, die religie, cultuurhistorie en commercie met 
elkaar verbindt, krijgt een vernieuwd perspectief in een expositie vol 
indrukwekkende verhalen en historische meesterwerken. 
Bezoekers worden meegenomen op een reis door de tijd, van de 
middeleeuwen tot het heden. Historische topstukken uit de eigen collectie 
worden gecombineerd met unieke bruiklenen uit binnen- en buitenland. 
Een van de hoogtepunten is de terugkeer van de Servatiusplatten, prachtige 
vergulde zilveren reliëfs met scènes uit het leven van Sint Servaas, 
afkomstig uit het Museum für Kunst und Gewerbe in Hamburg. Deze 
waardevolle kunstwerken keren voor het eerst weer terug naar Maastricht. 

Voor meer informatie: 

www.maastrichtmuseum.nl 

 
Dekenaal Nieuws vraagt uw steun!  

 

Om dit infoblad en de website in stand te kunnen houden,  
doen wij een beroep op uw financiële steun. 

 

U kunt uw vrijwillige bijdrage storten of overschrijven op: NL 37 INGB 0003 1526 30  
t.n.v. Dekenaat Maastricht onder vermelding van Dekenaal Nieuws. 

 

Het Dekenaal Bestuur dankt u voor uw bijdrage. 
 

https://www.facebook.com/dekenaatmaastricht/ website: www.rkmaastricht.nl 
 

Wij verzoeken u vriendelijk om kopij en fotomateriaal digitaal aan te leveren via dekenaat.maastricht@gmail.com. 

 

DEKEN HANNEMAN 

STICHTING 
 

De Deken Hanneman Stichting 
werkt in Maastricht en koppelt 
betrouwbare vrijwilligers aan 

mensen die wat extra hulp nodig 
hebben in hun thuissituatie.  

Denk aan klusjes in huis, dingen 
regelen, gezelschap enz. 
  

Dit kunnen we alleen doen met 
TOP vrijwilligers, dus meld u snel 

aan als u ook een paar uurtjes per 
maand vrij wil maken voor een 
ander! 

 
https://dekenhanneman-
stichting.nl/home.html 

https://www.facebook.com/dekenaatmaastricht/
https://dekenhannemanstichting.nl/home.html
https://dekenhannemanstichting.nl/home.html
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Over een vitale relikwie (door Willem Wolters) 
 

"Ik had me geen mooier en toegankelijker thema kunnen wensen voor de Heiligdomsvaart 2025 dan: Wees een 
bruggenbouwer," zei voorzitter, brugwachter en pontifex maximus Theo Bovens tijdens de 56e editie van de 
zevenjaarlijkse ommegangen. En hij kreeg gelijk: zelden zijn in de rijke geschiedenis zoveel verschillende mensen, 
groepen en organisaties samengebracht. Een knappe prestatie van de organisatie en een legioen aan vrijwilligers. 
Met een klein ‘buigingske’ zeggen we dan: Bedaank! 
 
Van ‘over de Maas’ riep men spontaan: Kom dan over de brug! En dat gebeurde – vooral richting de Koepelkerk en de 
OLV van Lourdeskerk. Geen evidente locaties voor grote culturele bijeenkomsten, maar met gelovige vrijwilligers kun je 
wonderen verrichten. 
 
In januari 2025 verwarmde het Limburgs Jeugd Symfonie Orkest (LJSO) de kille Koepelkerk met muziek en aanstekelijk 
enthousiasme. Bijna vijfhonderd bezoekers, onder wie enkele Bekende Maastrichtenaren (BM’ers), genoten zichtbaar. 
In juni kwamen zelfs zo’n achttienhonderd mensen af op vier voorstellingen van De Keizer van Maastricht. Met Frank 
Lammers in de hoofdrol, een indrukwekkende cast en het LJSO als muzikale bruggenbouwers werd een verrassend 
divers publiek geraakt. De spotlights lieten de Koepelkerk baden in mysterieus licht – de monumentale architectuur 
en Limburgse kunst leken het publiek even mee te nemen naar een mooiere wereld. De foto's van het LJSO en 
De Keizer van Maastricht spreken boekdelen. 
 
Lang geleden begonnen de heiligdomsvaarten als tochten langs relikwieën van betekenis. De editie van 2025 gaf daar 
een frisse, eigentijdse invulling aan. Al moesten sommige toeristen soms even bijkomen: “Straks even googlen wat 
hier nou eigenlijk voorbij kwam.” Want een heiligdomsvaart blijft in de kern een religieus gebeuren. 
 
Toch was het streven duidelijk: verbinden, niemand buitensluiten. Er zijn nieuwe contacten gelegd – nu is het zaak 
daarop verder te bouwen. Deze editie was vernieuwend: niet alleen een evenement, maar ook een synodaal proces – 
letterlijk samen op weg. Laten we goed evalueren, zodat waardevolle inzichten niet met de organisatoren ‘Het Graf’ 
ingaan. 
 
In veel parochies was er weinig aandacht voor de wereldwijde synode over de vernieuwing van de Rooms-Katholieke 
Kerk. Speelden ze wel voldoende in op het thema Wees een bruggenbouwer? Bruggen bouwen naar God én tussen 
mensen – is dat niet de kern van onze pastorale missie? En zo ja, met welke visie? 
De Koepelkerk wil daar in de toekomst concreet vorm aan geven als een open, multifunctionele plek: gastvrij, 
toegankelijk, een ruimte waar mensen God en elkaar kunnen ontmoeten. Waar jouw aanwezigheid telt. 
Waar gemeenschap ontstaat. Om naasten te zijn. Spontaan én doordacht. En ondertussen niet vergeten dat een 
Rijksmonument ook gewoon veel zorg en investeringen vraagt. 
 
Want ja, het religieuze leven in onze parochies is ook een soort relikwie. Maar is het er eentje met leven in zich? 
Een vitale relikwie? De komende zeven jaar zal moeten blijken welke relieken alleen nog mooi verpakt zijn – 
en welke nog echt iets te zeggen hebben. Dan zien we ook welke parochies de brug naar een vitale toekomst zijn 
overgestoken. Geen zorgen, sommigen gaat dat lukken.  
 

 

  

Limburgs Jeugd Symfonie Orkest De Keizer van Maastricht 
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VANDAAG ZETTEN 
WE ANNY DEKKERS 
IN HET ZONNETJE 
 

Door haar jarenlange inzet voor de 
Nierstichting en voor de Buurt-
vereniging Brommelen werd Anny 
Dekkers-Bouwens door het Kerk-
bestuur van de St. Martinus-parochie 
in Geulle opgemerkt toen dit bestuur 
op zoek was naar gegadigden om de 
geledingen van dat kerk-bestuur te 
versterken. Bij de officiële heropening 
na de restauratie van de Mariakapel 
aan de Gank in Oud-Geulle in 2008 
werd zij hierop aangesproken. 
Met een vervroegd pensioen in het 
vooruitzicht voelde Annie hier wel 
voor en besloot zij ‘ja’ te zeggen.  
 
Nu 17 jaar later een reden om haar 
eens te bevragen waar dit ‘ja’ toe 
geleid heeft. 
 

Als lid van het kerkbestuur had Anny 
een rustige start, die door de 
benoeming van de toenmalige 
secretaris tot vice-voorzitter van het 
kerkbestuur, snel veranderde. Anny 
nam vanaf 2010 het secretariaat van 
Marly Heusschen over en dat heeft zij 
tot aan de oprichting van de 
Parochiefederatie Edith Stein op 
1 januari 2023 op een meer dan 
voortreffelijke manier gedaan. 
Sindsdien is zij een gewaardeerd lid 
van het Parochieteam van de St. 
Martinusparochie. 
 

Anny, wat heb jij zoal in deze 
afgelopen jaren ondernomen? 
 

‘In de kerk ben ik lector en collectant; 
ik zorg ervoor dat de collectegelden bij 
de bank komen; het rooster voor de 
acolieten gemaakt wordt. Bij dopen, 
huwelijken en begrafenissen geef ik de 
betrokkenen de mogelijkheid om 
vooraf de kerk te bezoeken; zeker voor 
mensen die niet wekelijks in onze kerk 
komen is het fijn, dat de kerk bij die 
speciale gelegenheid ook voor hen als 
‘eigen’ aanvoelt. Na een dergelijke 
dienst moet de administratie 
bijgewerkt worden in de daartoe 
bestemde doop-, huwelijks- of 
overlijdensregisters.  
Samen met Jan Martens voer ik het 
beheer over de begraafplaats.’  

 
Marly Heusschen, die als 
afgevaardigde van Geulle in de 
Parochiefederatie eveneens bij het 
gesprek aanwezig is, vult hierbij aan: 
zeker bij een voorgenomen ruiming 
van graven haalt Anny alles uit de kast 
om de nabestaanden, die naar elders 
vertrokken zijn, te bereiken. En dat 
lukt Anny als echt ‘Gäöls maedsje’, dat 
alle inwoners en familiebanden kent, 
wonderwel. Zo is menig graf voor de 
familie bewaard gebleven, ook al had 
men niet binnen de gestelde termijn 
gereageerd op de oproep om zich in 
verband met de voorgenomen ruiming 
te melden. Anny vormt het collectieve 
geheugen van de Geulse gemeen-
schap! Iedereen in Geulle weet Anny 
te vinden met welke vraag dan ook; zij 
zal altijd haar best doen om een 
antwoord te vinden.  
 

Hebben we nu al jouw 
werkzaamheden besproken? 
 

‘Nou nee, ik heb een nauw contact 
met Ingeborg Lam-Voncken, die de 
opgave voor de misintenties in de 
Geulbode en voor de website van de 
Parochiefederatie verzorgt. In een kerk 
is veel te doen: op zijn tijd moeten de 
altaar-dwalen, de misgewaden etc. 
gewassen worden; het koper moet 
gepoetst worden. Dat doe ik niet 
allemaal zelf, maar ik zorg er wel voor 
dat deze werkzaamheden 
gecoördineerd worden. De kerk moet 
geopend en gesloten worden. Het 
alarm moet geregeld worden. Gelukkig 
heb ik een groep dames gevonden, die 
rondom de kerk wonen en die dit 
onder leiding van Mariet Janssen 
consequent doen. Daarnaast zorg ik 
ervoor dat er altijd voldoende kaarsen 
en hosties zijn. Dan zijn er ook nog de 
jaarlijks terugkerende activiteiten, 
zoals de coördinatie van de 
Vastenactie, de organisatie van de 
Sacramentsprocessie en de 
orgelconcerten.’ 
 

Gezien jouw leeftijd is dat wel erg 
veel! 
 

‘Dat klopt en daarom ben ik ook blij 
dat ik inmiddels een aantal taken aan 
capabele personen, die zitting hebben 
in het Parochieteam, heb kunnen 
toevertrouwen en die dit inmiddels op 
een uitstekende manier doen.’ 

 
Als Parochiefederatie zijn wij 
ontzettend blij met mensen als Anny 
Dekkers. Gelukkig kent elke 
parochie binnen onze federatie 
enkele personen als Anny op wie 
het pastoraal team en het bestuur 
van de federatie altijd kunnen 
terugvallen. Mensen als Anny zijn 
hun gewicht in goud waard en 
worden door de Parochiefederatie 
Edith Stein gekoesterd en op 
handen gedragen! 
 
Parochiefederatie Edith Stein 
Margriet van Bergen-Coumans, secretaris 

  

Van de ene Mariakapel waar het allemaal begon.... 

…..naar de andere Mariakapel. 
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Sint Lambertusfeest 2025 

Op 17 september viert de katholieke kerk de naamdag van Sint Lambertus. 
Uiteraard willen wij, als Sint Anna-Lambertus parochie deze dag niet zomaar voorbij laten gaan. 
We vieren dan ook op zondag 21 september a.s. ons parochiefeest met om 10.00 uur een eucharistieviering 
opgeluisterd door Vocalgroup Alliance en aansluitend een gezellig samenzijn in de Annazaal. 
 
Dit jaar vieren we tijdens deze H. Mis ook het 40 jarig jubileum van het Dragersgilde Sint Lambertus. 
Het Dragersgilde Sint Lambertus loopt zo’n 6 à 7 keer per jaar mee in processies, gekleed in een tweedelig 
gewaad, in de kleuren groen en geel. 
 
Het borstbeeld van Sint Lambertus staat op dit moment nog de Sint Lambertuskapel die, echter doordat de 
H. Mis op zaterdagavond is komen te vervallen, nauwelijks nog wordt gebruikt. 
 
Reden om samen met het kerkbestuur, de Broederschap en het Dragersgilde in de kerk op zoek te gaan naar 
een mooiere plek. 
We hebben die mooie plek gevonden, dichtbij en zichtbaar vanuit de Sint Lambertuskapel 
Op zondag 21 september a.s. zal het Dragersgilde het borstbeeld van Sint Lambertus na de H. Mis naar zijn 
nieuwe plek brengen. 
 
Bij deze nodigen we iedereen uit om bij deze feestelijke viering, het begeleiden van Sint Lambertus naar zijn 
nieuwe plek én het gezellig samenzijn aanwezig te zijn. We hopen u daar te mogen begroeten. 
 
Kerkbestuur Federatie in Oprichting H. Anna-Jozef-Lambertus-Theresia 

 

  

Vocalgroup Alliance 

Sint Annakerk, Via Regia Brusselsepoort 
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  Pastoraal 
 

Na de vakantieperiode en de verschillende evaluaties rondom de Heiligdomsvaart komt weer meer 

aandacht ‘het gewone parochieleven’. Mede door de bruggen die geslagen werden tijdens die 

Heiligdomsvaart vragen aandacht voor de volgende gezamenlijke activiteiten: 

 

De weekendvieringen en de H. Missen door de week; bron en hoogtepunt voor ons christelijk leven. 

Grote dank aan pater van Meijgaarden en pastoor Kessels voor hun grote inzet om in deze tijd de 

pastoor te vervangen. 

 

• Het gezamenlijk bidden van het kerkelijk avondgebed in de dagkapel van Sint Servaas om 

17.30 uur en vanaf 1 september om 16.30 uur. 

 

• Zondag 24 augustus; FAMILIEZONDAG IN MAASTRICHT/MEERSSEN. Iedere 4de zondag is het 

Familiezondag. Deze wordt gehouden in de Sint Annakerk, Via Regia 100. Alle jongeren en 

ouderen, gezinnen en singles zijn welkom; ze vormen één familie in Christus. Na de H. Mis van 

10.00 uur volgt er catechese voor verschillende leeftijdsgroepen gevolgd door een lunch. 

Het duurt tot 13.00 uur. Voor catechese en lunch graag opgave bij kapelaan Nicholas; 

nicholasjesu@gmail.com of 0628741581. ( 24/8; 28/9; 26/10; 23/11 ;28/12) 

 

De jaarlijkse bedevaart van Sint-Gerlachus naar Sint-Servaas op de laatste zaterdag van augustus. Dit 

jaar dus op zaterdag 30 augustus. Vertrek bij de kerk in Houthem om 6.30 uur, aankomst in Maastricht 

om 8.45 uur. 9,00 uur H. Mis. Gezamenlijk vervoer naar Houthem vanuit Maastricht is wellicht te 

coördineren; melden bij parochiekantoor Servaas; 3212082 

 

Zaterdag 30 augustus wordt in het kader van het Jubeljaar 2025 een bijzondere bisdomdag 

georganiseerd. Deze bedevaartsdag kunt u een speciale jubileumpelgrimage volgen langs vier kerken in 

de bisschopsstad. Als pelgrims van hoop is iedereen, individueel of als groep van harte welkom.  

10.30 uur H. Mis, 12.00 uur lunch; in de vroege middag de wandelingen; 15.00 uur getuigenissen in de 

kathedraal; 15.30 uur vesperviering. Deelname is gratis; voor de lunch kan ter plekke besteld en betaald 

worden. Aanmelding via de website van het bisdom wordt op prijs gesteld. 

 

Ter voorbereiding op het doopsel is er een gezamenlijke doopvoorbereidingsavond, verspreid door het 

dekenaat: 

• Maandag 4 augustus 20.00 uur:  Kerk de Heeg; Roserije 400 

• Dinsdag 2 september 20.00 uur:  Servaas, Keizer Karelplein 3 

• Dinsdag 7 oktober 20.00 uur:  Daalhof, Penatenhof 101 

• Maandag 3 november 20.00 uur: OLV Sterre der Zee, OLVplein 7 

• Maandag 1 december 20.00 uur:  Kerk de Heeg; Roserije 400 

 

VOOR DE OVERIGE VIERINGEN IN ONZE PAROCHIES 

 VERWIJS IK JULLIE NAAR DE BIJGEWERKTE WEBSITE: 

www.rkmaastricht.nl 
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Info Parochiefederatie 
Meerssen 
 

Sinds september vorig jaar heeft de 
parochiefederatie Meerssen  (Rothem, 
Meerssen-West en Basiliek Meerssen) 
geen eigen pastoor.  
Deken Dautzenberg is benoemd tot 
administrator, d.w.z. dat hij  de 
bestuursvergadering leidt en de 
vervangingen regelt. Daarnaast mogen 
de parochies blijven rekenen op de 
trouwe en vertrouwde inzet van pater 
van Meijgaarden SSS en ook de hulp 
van pastoor Kessels die tijdelijk in de 
pastorie naast de basiliek logeert.  Het 
kerkbestuur probeert samen met de 
priesters en de kosters de gebruikelijke 
en noodzakelijke zaken te regelen.  
Dat is een hele klus. De dank voor hun 
inzet is groot. Bij deze een hartelijk 
woord van waardering en dank. 
 

Dat het octaaf in Meerssen de status 
"Immaterieel Erfgoed " heeft 
ontvangen stemt eveneens tot 
dankbaarheid. Op 22 juni jl. werd dit 
nogmaals onderstreept door de 
aanwezigheid en hartelijke woorden 
van hulpbisschop Mgr. Everard de 
Jong. Tijdens de indrukwekkende 
sacramentsprocessie raakte de hemel 
de aarde.... Wat een voorrecht en 
genade om dit mee te maken en te 
ervaren. Laten we de processie in ere 
houden door onze bijdrage in welke 
vorm dan ook. Hartelijke dank.  
 

In onze buurtfederatie H. Edith Stein 
(Borgharen, Itteren, Bunde, 
Geulle,  Waalsen-Moorveld en 
Ulestraten wordt binnenkort afscheid 
genomen van pater Johannes van 
Voort IVE en zijn compagnon pater 
Diego.  
Inmiddels werd daar kapelaan Miguel 
Alberto benoemd. De samenwerking 
van beide parochiefederaties 
(Meerssen en Edith Stein) zal in de 
toekomst versterkt worden. Er is  - via 
de deken - nauw contact met het 
bisdom om te komen tot een spoedige 
benoeming van een nieuwe pastoor. 
Dat gaat niet vanzelf; de priesternood 
is groot en de taken voor een nieuwe 
pastoor zijn aanzienlijk.  
Graag nodigt het kerkbestuur u uit om 
mee te bidden voor een spoedige 
benoeming van een goede pastoor 
voor onze parochiefederatie.  

 

" Heer die de ambten verdeelt en ieder 
van ons roept en zendt, wij zijn 
dankbaar voor de inzet van zoveel 
vrijwilligers in onze parochies. Op 
velerlei wijzen wordt het werk in en 
rondom onze kerk en de liturgie 
opgepakt. Tegelijkertijd zien we uit 
naar een nieuwe pastoor die in Woord 
en Sacrament uw Liefde, Heer, present 
stelt.  Daarom wenden wij ons vol 
vertrouwen tot U. Wil onze geest 
verlichten met Uw Geest, wil onze 
harten doen gelijken op Uw Heilig 
Hart, maak ons bereid om mee te 
werken waar nodig en wenselijk onze 
inzet gevraagd wordt. Kies uit de 
beschikbare priesters ook een nieuwe 
pastoor voor onze parochiefederatie 
Meerssen-Rothem. Wil allen die met 
deze benoeming te doen hebben 
verlichten door de Heilige Geest en 
bemoedigen. Maak harten bereid om 
' ja' te zeggen op Uw roepstem,  Heer. 
Op U vertrouwen wij, aan U 
vertrouwen wij ons toe. Amen ". 
 

De procedures om een goede herbe-
stemming te vinden voor de kerk-
gebouwen die in de nabije toekomst 
worden gesloten zijn in volle gang.  
Ook deze processen kosten veel 
energie en vragen secure aandacht. 
Ook hier wordt veel van de 
kerkgaande, trouwe parochianen 
gevraagd. De Heer zal ons nooit 
verweesd achterlaten. Met die 
zekerheid mogen wij leven.  
 

Mini Via Väös 
 

Op 13 juli jl. 
mocht ik mee 
naar de 
basiliek. Dat is 
nog eens wat 
anders. Door 
het speakertje 
in de sacristie 
hoorde ik de 
vertrouwde 
stem van mijn 
baasje. Wat ik 
toen, tegen het einde van de hoogmis 
hoorde...houdt mij nog steeds bezig. 
Hij zei:  
 

" Beste mensen, u zult zich Milan van 
de vorige week nog wel herinneren? Er 
wordt instemmend geknikt. (Milan 
werd de vorige week gevormd omdat  
 

hij bij de officiële vormselviering een 
week daarvoor niet aanwezig kon zijn). 
Ja, natuurlijk kon men zich Milan 
herinneren. Het was een mooie 
plechtigheid en zeer in de indruk-
wekkend.... 
Zó indrukwekkend dat Milan dacht 
flauw te vallen. Om dit te voorkomen 
besloot hij om maar alvast op de vloer 
te gaan zitten om vervolgens in de 
sacristie weer op krachten te komen. 
Bij de H. Communie was Milan weer 
present: levenslustig en fris en héél 
oplettend. Want hij vroeg glunderend 
mijn baasje na afloop van de Mis: " 
Deken, ik heb een vraag. Hoe is het 
mogelijk dat iemand witte handen 
heeft en een donker gezicht?  Mijn 
baasje keek hem verwonderd aan. " 
Wat bedoel je, Milan? " Toen wees 
Milan triomfantelijk naar de ramen 
in de absis. En inderdaad....een van 
de drie koningen heeft een donker 
gezicht en witte handen...!  
 

Het duurde even voordat mijn 
baasje antwoord kon geven. " Kijk, 
zei hij, jouw vormsel werpt gelijk 
vruchten af. Je hebt een scherpe 
geest ontwikkeld en ziet wat 
anderen niet opvalt. Dat is heel 
bijzonder. Proficiat."  
 

Maar Milan liet zich niet afschepen ( 
vastberadenheid is ook een 
bijzondere gave van de Heilige 
Geest). Mijn baasje voelde wel aan 
dat hij méér moest uitleggen.  
 

" In Meerssen kennen wij toe nu toe 
twee wonderen. Het Bloedwonder 
en het Brandwonder. Zou dit dan het 
derde wonder kunnen zijn...? Het 
pigmentwonder? " Milan zette grote 
ogen op. Het pigmentwonder, daar 
moest hij over nadenken. Mijn 
baasje trouwens ook.  Wie niet?  
 

Ik laat u weten wat uit de bus komt. 
Ik vind het niet zó spannend...want 
ik ben ook zwart/wit...gewoon 
speling van de natuur! Of?  
 
Kijk eens op de website van de 
parochiefederatie.  
Mooie foto's van de ramen met 

uitleg       
 
Hartelijke vakantiegroeten, d'r Väös 
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